
                    

 

 

 

 

 

Förbundsstyrelsen - Protokoll Nr 2 
Datum tisdagen den 18/3–2025 
Tid Kl. 18.00- 20.30. 
Plats Teams 
Närvarande Fredrik Gundmark, Maria Weise, Nicole Kaiser, Kirsi Nording Cronsten, 

Annica Jara Cofré, Erik Gahnertz, Tobias Back och Luiz Fernandes. 
Frånvarande Frej Levin. 
Adjungerade Mona Lundkvist, Matilda Ritzén och Magnus Ledin. 

 
1. Dagordningen 
Dagordningen godkändes. 

 
2. Mötessekreterare 
Till mötessekreterare valdes Matilda Ritzén. 

 
3. Justerare 
Till justerare utsågs Tobias Back. 

 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll justerades av Erik Gahnertz.  

Förbundsstyrelsen beslutade att: godkänna föregående protokoll samt bilaga för FS-1 
och lägga det till handlingarna efter en mindre justering. 
 
Rapporter 
5. Styrelsens arbete 
Fredrik Gundmark rapporterade från en ordförandeträff där remitterade motioner till RF 
diskuterades. 
Fredrik har även intervjuats av valberedningen inför RS. 
 
Styrelsen noterade att samtliga yttranden som behandlades under föregående möte, såsom 
motionssvar och remissvar, skickades in under utsatt tid. 

 
6. Ekonomi 
Maria Wiese gick igenom ekonomin och presenterade en rapport över utfallet. 

 
 
 
 
 
 



7. Kanslirapport  
Förbundsstyrelsen tog del av kansliets rapport om det pågående arbete. Det noterades att ett 
många föreningar inte betalar i tid. Styrelsen diskuterade möjliga åtgärder för att motverka 
detta, bland annat en eventuell höjning av påminnelseavgiften (i dagsläget 250kr) samt en 
snabbare uteslutningsprocess. Detta tas med i beaktning och behöver förberedas för beslut på 
ett årsmöte. 
 
8. Inval och utträde 
Förbundsstyrelsen noterade att följande föreningar blivit invalda: 

 Allstars Next Generation IF 
K1 Kickboxing Academy IF 
Katrineholms Ju Jutsuklubb 
Kungälvs Kickboxnings Klubb 
M21 IF 
Sala Jiu Jitsu IF 
Wicked FightGym IF 
 
Förbundsstyrelsen noterade att följande föreningar har begärt utträde: 
Forca Fighting Ursvik IF 
Skaraborgs Aikidoklubb 
Sunne Muaythai IF 
 
9. Verksamhetsplanen 
Arbetet fortskrider i enlighet med den gällande verksamhetsplanen.  
 
10. Rapporter gällande ett föreningsärende och ett uteslutningsärende 
Föreningsärende 
Föreningen K***** S** IF har i LOK-stödsnämndens beslut 2022 anmodats att revidera de 
delar av sina stadgar som bryter mot RF:s stadgar. 

• Kansliet har i enlighet med sitt uppdrag flera gånger anmodat föreningen om att 
inkomma med revidering vilket föreningen ännu inte gjort. 

• Kansliet har i enlighet med sitt uppdrag att genomföra granskningar av föreningars 
årliga dokument begärt in relevanta handlingar från föreningen 

• Kansliet har i enlighet med sitt uppdrag tidsatt den sista anmodan med en tidsperiod på 
sex veckor från och med 2025-02-14 att inkomma med reviderade stadgar där sista 
datum satts till 2025-03-28. Detta mot bakgrund av att föreningen i föreningens egna 
årsmötesprotokoll beslutat att stadgarna ska revideras under ett extra årsmöte under 
hösten 2024. 

• Efter föreningens ifrågasättande av kansliets rätt att sköta kommunikationen har all 
kommunikation med föreningen övertagits av ordförande Fredrik Gundmark. 

• Föreningen riskerar bli föremål för uteslutningsärende om inte reviderade stadgar 
inkommer. 

  Förbundsstyrelsen beslutade att: kansliet och ordförande handlat i enlighet med sitt 
uppdrag att ombesörja granskning och kommunikation med föreningen. Styrelsen bekräftar 
att sista datum att skicka in av föreningen reviderade stadgar samt årsmötesprotokoll är 
2025-03-28. Då vi inte vill nämna föreningens namn i protokollet finns detta med i bilaga 1 
som inte publiceras.  
 



Uteslutningsärende U*** 
Fortsättning följer i detta ärende, det inkom ett nytt uteslutningsärende från samma förening 
direkt efter att föregående hanterats.  

 
11. Hållbarhetsrapporten 2024 
Kirsi Nording Cronsten informerade om att hållbarhetsrapporten för 2024 är färdigställd och 
publicerad på budokampsport.se. I årets rapport lades ett extra fokus på projektet Idrottsklivet.  

 
12. Återrapportering från kansliet: Beräkning av röster UF 
Sofia Arnbom återrapporterade från ett tidigare uppdrag att kontakta Riksidrottsförbundet 
(RF) med frågan om ett underförbund kan tillämpa en annan modell för rösträkning än den 
som används av SB&K. RF har nu besvarat frågan och svaret redovisades för styrelsen. 

 
Diskussion och beslutspunkter 
13. Nästa Hållbarhetsrapport 
Styrelsen diskuterade hållbarhetsrapportens framtida utformning. Tanken med rapporten är 
att den ska särskiljas från verksamhetsberättelsen rent innehållsmässigt och utformas med 
olika teman. Det diskuterades om rapporten bör tas fram vartannat år, alternativt förenklas 
och läggas in som ett avsnitt i verksamhetsrapporten. Styrelsen diskuterade även om 
kostnaden för att ta fram rapporten är fortsatt rimlig, då förbundet inte får några bidrag för 
detta framöver.  
 Förbundsstyrelsen beslutade att: föra diskussionen vidare under en styrelsekonferens 
där en plan för hållbarhetsrapportens utformning och syfte bör tas fram. Om en 
hållbarhetsrapport ska göras framöver noterade styrelsen att det förberedande arbetet 
behöver inledas i god tid. 
 
14. Ärende Skåne 
Styrelsen diskuterade ett tidigare behandlat ärende gällande en förenings agerande. FS 
begärde efter tidigare beslut in föreningens handlingar och gjorde utifrån det underlaget 
bedömningen att ärendet kunde avslutas. Då dialogen fortsatt och ytterligare frågeställningar 
kring ärendet inkommit lyfte Mona Lundkvist nu ärendet på nytt för att få styrelsens stöd i hur 
det bör hanteras.  

Förbundsstyrelsen beslutade att: ge Mona Lundkvist i uppdrag att meddela både 
distriktet och föreningen att styrelsen står fast vid sin tidigare bedömning att ärendet är 
utrett och avslutat. Fredrik Gundmark ser över frågeställningarna för att vid behov besvara 
det som inte rör ärendet.  

 
15. Varning Jujutsufederationen 
Kansliet har mottagit ett mejl från en förening med frågor kring en varning som utfärdats av 
Jujutsufederationen. Varningen gäller en tävling som föreningen arrangerat utan sanktion, 
vilket bryter mot regelverket. Frågeställningarna rör främst beslutsprocessen och 
protokollföringen.  
 Förbundsstyrelsen beslutade att: ge Mona Lundkvist i uppdrag att besvara frågorna 
omgående.  
 
 
 
 



16. Arbetsbeskrivning Elitidrottskommittén 
En arbetsbeskrivning för Elitidrottskommittén har tidigare behandlats av förbundsstyrelsen och 
då lyftes behovet av en omformulering kring ekonomisk fördelning. Ett reviderat förslag har nu 
tagits fram för beslut. 

Förbundsstyrelsen beslutade om att: fastställa arbetsbeskrivningen för 
elitidrottskommittén med en omformulering under punkt tre till: 
”Bereda om ekonomiska fördelningsmodeller för centrala, ekonomiska medel riktade till 
elitidrottsverksamhet och/eller landslagsverksamhet.” 

 
17. Arbetsbeskrivning Idrottsfysiologiska kommittén 
Elitidrottskommittén har lagt fram ett förslag på en arbetsbeskrivning för en framtida 
Idrottsfysiologisk kommitté. 

Förbundsstyrelsen beslutade om att: fastställa arbetsbeskrivningen efter de tillägg 
som gjordes under mötet. Tilläggen har markerats med fetstil nedan.  
Tillägg i första stycket: ”Idrottsfysiologiska kommitténs syfte är att bedriva forskning och 
studier, och/eller medverka i forskning och studier inom idrottsfysiologi initierade av andra 
externa aktörer, samt samarbeta inom forskningsområdet med övriga specialidrottsförbund 
(SF) inom Riksidrottsförbundet (RF).”  
Tillägg i andra stycket: ”Idrottsfysiologiska kommittén fungerar som rådgörande och 
beslutande instans för forskning och studier som SB&K bedriver eller deltar i inom 
idrottsfysiologi.” 
Tillägg i fjärde stycket: ”Alla eventuella övriga kostnader kopplat till forskning och studier 
inom idrottsfysiologi bereds av kommittén och beslutas av förbundsstyrelsen.” 
Styrelsen ger även Helena Plüss godkännande att börja engagera personer till kommittén 
redan nu. Ett beslut om kommitténs bildande tas vid det konstituerande mötet i april. 

 
18. Inval av instruktör 
Kansliet har mottagit information från ett underförbund gällande en instruktör med koppling 
till illegal verksamhet.  

Förbundsstyrelsen beslutade att: ge kansliet i uppdrag att informera den berörda 
föreningen angående instruktörens olämplighet. 

 
19. Ansökan Savate – att upptas som idrott 
Savate har tidigare tillhört förbundet men valdes bort på förbundets senaste årsmötet då det 
inte funnits några registrerade föreningar sedan idrotten valdes in. De har nu ansökt om 
inträde som idrott under Kampidrott på nytt och har för närvarande två aktiva föreningar.   

Förbundsstyrelsen beslutade att: ge Fredrik Gundmark i uppdrag att informera Savate 
om att ansökan inkommit för sent för behandling och att de är välkomna att återkomma med 
en nya ansökan innan den 15 januari 2026.  

 
20. Datum årsmöte SB&K 2026 
För att kansliet lättare ska kunna planera för vårterminen 2026 lades ett förslag på datum för 
SB&K:s årsmöte fram. 

Förbundsstyrelsen beslutade att: hålla SB&K:s årsmöte den 18 april 2026.  
 
 
 
 



21. Årsredovisning 
Årsredovisningen presenterades under mötet och styrelsen ombads att läsa igenom 
dokumentet samt vara redo på att signera detta när Mona Lundkvist skickar ut det till alla 
ordinarie styrelseledamöter.  

Förbundsstyrelsen beslutade att: fastställa årsredovisningen. 
 
22. Lån Wushuförbundet  
Wushuförbundet har sedan tidigare lånat 250 000kr från SB&K som skulle återbetalas inom 
kort. Efter dialog med SB&K:s ekonomirådgivare har det framkommit att Wushuförbundet 
behöver mer tid att återbetala lånet. Detta beror på ekonomiska förluster, bland annat 
kopplade till ett EM som arrangerades. En återbetalningsplan presenterades för styrelsen. 

Förbundsstyrelsen beslutade att: ge Wushuförbundet en förlängd återbetalningstid då 
det finns en tydlig plan för att återbetala lånet. 

 
23. RIM 
Styrelsen diskuterade vilka som önskar delta på RIM. En anmälningslänk kommer att delas i 
Teams för registrering. 

Förbundsstyrelsen noterade att: följande representanter var intresserade att delta på 
RIM: Erik Gahnertz, Nicole Kaiser, Kirsi Nording Cronsten, Fredrik Gundmark och Pilo Stylin från 
kansliet.  

 
24. SB&K:s Hederspris 
Förbundsstyrelsen har i uppdrag att utse mottagaren av SB&K:s hederspris på 
Kampsportsgalan.  

Förbundsstyrelsen beslutade att: de ska ta fram förslag på kandidater och sedan fatta 
beslutet per capsulam via Teams. 

 
Per capsulam-beslut 
Uteslutning förening  

Förbundsstyrelsen bekräftar det beslut som tidigare tagits i Teamsgruppen om att: 
upphäva föreningens beslut om uteslutning av medlemmen samt besvara dem enligt beslutet. 
Fredrik Gundmark deltog inte i beslutet.  

 
Årsmöte vartannat år 

Förbundsstyrelsen bekräftar beslutet som tidigare tagits i Teamsgruppen: att förbereda 
en proposition om stadgeändring som möjliggör att årsmötet hålls vartannat år, med start 
2026. 

 

Övriga frågor 
Styrelsekonferens 
Nicole Kaiser föreslog att förberedelserna inför en styrelsekonferens ska påbörjas så snart som 
möjligt. Förslag på datum för konferensen är 14–15 juni. Kansliet tar med sig detta och 
påbörjar planeringen.  
 
Proposition - Tvåårig budget 
Under mötet diskuterades budgeten och styrelsen kom överens om att låta Nicole Kaiser skriva 
en proposition för stadgeändring gällande tvååriga budgetcykler. Denna delas i styrelsens 
Teams innan publicering.  



Kommande styrelsemöten 

25 april 2025, kl.17.00, Stockholm Grand central  
26 april 2025 årsmöte och konstituerande. 

 

 

Mötesordförande 
 
 

Fredrik Gundmark 
 

 
Vid protokollet Justerare 

 
  

Matilda Ritzén          Tobias Back 

 


